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Protokół nr XX/2020 

z obrad XX sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 31 stycznia 2020 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Rydzewska Grażyna 

3) Cieśluk Krzysztof 

4) Supiński Władysław 

5) Wądołowska Anna 

6) Gałązka Jarosław 

7) Krasiński Stefan 

8) Zuzga Karol 

9) Sendrowski Marek 

10) Sawicki Janusz 

11) Steczkowska Bogumiła 

12) Żelazna Alina 

13) Żelazny Wojciech 

14) Zduńczyk Andrzej 

 

Radni nieobecni na obradach Sesji: 

1) Duzik Sylwia – nieobecność usprawiedliwiona 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Muniak Beata  – Sekretarz Gminy  

3) Duchnowski Jerzy – Inspektor Urzędu Gminy w Małym Płocku 

4) Lutrzykowski Jan - Radny Powiatu Kolneńskiego  

 

Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Baczewski Zbigniew Sławomir – sołtys wsi Józefowo 

2) Barwikowski Dariusz – sołtys wsi Budy  

3) Cwalina Sławomir – sołtys wsi Cwaliny Duże 

4) Kurpiewski Sławomir – sołtys wsi Śmiarowo 

5) Rogiński Ireneusz – sołtys wsi Kołaki Strumienie 

6) Rupacz Bożena – sołtys wsi Waśki 

7) Szumowska Anna – sołtys wsi Mały Płock I 
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8) Stefańczuk Paweł – sołtys wsi Mały Płock II 

9) Zduńczyk Andrzej – sołtys wsi Korzeniste 

10) Wyrwas Krzysztof – sołtys wsi Wygrane 

11) Nierwiński Jarosław – sołtys wsi Rogienice Piaseczne 

12) Zuzga Karol – sołtys wsi Budy Kozłówka 

13) Sendrowski Marek – sołtys wsi Chludnie 

14) Konstanty Zbigniew Marek – sołtys wsi Zalesie 

15) Żelazny Wojciech – sołtys wsi Kąty 

16) Rakowski Ludwik – sołtys wsi Popki 

17) Grużewska Barbara – sołtys wsi Cwaliny Małe  

18) Skrodzki Karol – sołtys wsi Rogienice Wypychy 

19) Chylińska Dorota - sołtys wsi Nowe Rakowo 

20) Nagórski Arkadiusz – sołtys wsi Stare Rakowo 

 

Sołtysi nieobecni z terenu Gminy Mały Płock w osobach:  

1) Brzostowska Krystyna – sołtys wsi Kołaki Wietrzychowo 

2) Kamiński Łukasz – sołtys wsi Rudka – Skroda 

3) Grochocki Bartłomiej – sołtys wsi Ruda – Skroda 

4) Jackowski Michał – sołtys wsi Włodki 

5) Jezierska Sylwia – sołtys wsi Rogienice Wielkie 

6) Kozikowski Janusz – sołtys wsi Krukówka 

7) Duzik Sylwia – sołtys wsi Mściwuje – nieobecność usprawiedliwiona 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1130, a zakończenie o godz. 1238. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XIX sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony 

przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schroniska dla bezdomnych zwierząt, 

grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca 

ubiegający się o zezwolenie na opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport 

nieczystości ciekłych. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków                               

i klubów dziecięcych. 
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9) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego z Miastem Kolno. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Mały 

Płock na 2020 rok. 

11) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy                                     

Mały Płock na 2020 rok 

12) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mały Płock. 

13) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14) Wolne wnioski. 

15) Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 14 radnych, co daje quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy, poinformował również, że uległa 

zmianie kolejność projektów uchwał: Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mały Płock 

będzie rozpatrywany pod punktem nr 6 porządku obrad, w związku z tym  pozostałe projekty 

uchwał ulegają przesunięciu o jedną pozycję w dół. 

 

Proponowany porządek posiedzenia po zmianie: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XIX sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 
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5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Mały Płock. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony 

przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schroniska dla bezdomnych zwierząt, 

grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający 

się o zezwolenie na opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości 

ciekłych. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków                               

i klubów dziecięcych. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego z Miastem Kolno. 

11) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Mały Płock 

na 2020 rok. 

12) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy                                     

Mały Płock na 2020 rok 

13) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14) Wolne wnioski. 

15) Zakończenie obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad po zmianie? 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

Przewodniczący poddał pod imienne głosowanie wprowadzenie zmian w porządku dziennym 

obrad. 

Głosowanie imienne Nr 1 dot. wprowadzenia zmian w porządku dziennym obrad.                         

- stanowi załącznik do protokołu. 

Wprowadzenie zmian w porządku dziennym obrad zostało przyjęte jednogłośnie: 

    Za przyjęciem  głosowało 13 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 
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Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad XIX sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady– Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr XIX/2019 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy                      

Mały Płock. Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie 

wniesiono, w związku z czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu w  

brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym. 

      Za wnioskiem głosowało – 14 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0. 

Głosowanie imienne Nr 2 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XIX sesji Rady Gminy 

– stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XIX Sesji w brzmieniu 

napisanym. 

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - przywitał przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje: 

- szanowni państwo złożyliśmy wniosek na azbest w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej i będziemy czekać jakie będzie dofinansowanie; 

- wchodzimy w następny projekt na fotowoltaikę i kolektory słoneczne, gdzie podpisaliśmy 

wstępną umowę na napisanie projektu do Urzędu Marszałkowskiego, mamy 55 osób łącznie 

na fotowoltaikę i kolektory i w tym zakresie napiszemy wniosek, tych pieniędzy dużo nie ma 

w Urzędzie Marszałkowskim, zobaczymy jak ten nasz wniosek będzie zaakceptowany; 

 - wczoraj podpisaliśmy umowę na Termomodernizację szkół Mały Płock i Kąty, również 

odbyło się spotkanie z Dyrektorami szkół, ustaliliśmy zakres prac, w których miesiącach oni 

będą wchodzić i remontować, trochę jest trudności ze względu na to, że szkoły są czynne, 

pracują, ale myślę, że będziemy potrafili sobie z tym poradzić, najwięcej prac będzie 

wykonywanych w wakacje; 
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- jeśli chodzi o drogi te na które ostatnio złożyliśmy z Funduszu Dróg Samorządowych, 

nieoficjalnie otrzymały dofinansowanie Budy Kozłówka, a cztery drogi są w rezerwie; 

- jeszcze nie mamy ostatecznej subwencji oświatowej na 2020 rok, nie wiemy ile będzie, 

prawdopodobnie będzie w marcu, kwietniu, dlatego będziemy walczyć z tym, żeby jak 

najmniej wydawać, a wiemy, że płaca minimalna poszła w górę 2600 zł plus wysługa, także 

podwyżka, czekamy na subwencję ostateczną, czasem jest tak że szacunkowa jest większa a 

ostateczna mniejsza; 

- jeśli chodzi o drogę Włodki Chludnie to jest Pan Janek Radny Powiatowy i powie jak 

sytuacja wygląda; 

- droga Kołaki Strumienie Rogienice Wielkie tutaj tą sprawę wyjaśnialiśmy z Panem Starostą 

i myślę, że będzie to na dobrej drodze; 

- droga na Kąty Mściwuje Mały Płock myślę, że Pan Janek o tej drodze też powie, powoli 

będzie przygotowywana dokumentacja, to jest też dość główna droga, ale to jest droga 

powiatowa i starostwo będzie o tym decydowało; 

- dziękujemy za wyjazd do Sejmu radnym, naszym sołtysom, osobom z zewnątrz, fajny 

wyjazd, bardzo serdecznie wszystkim za to dziękuję; 

- mamy osobę, która chce wynająć pomieszczenie po aptece, tutaj koło straży, będziemy 

ustalać warunki we wtorek z przedsiębiorcą który chce tam kebab otworzyć i malutką 

restaurację, będziemy to wszystko dogrywać i w odpowiednim czasie was poinformuję; 

- dziękujemy dla pracowników Gminnego Ośrodka Kultury za dobrze zorganizowane ferie 

zimowe, uczestnikom, wszystkim opiekunom, którzy tutaj byli, przyjeżdżałem patrzyłem 

fajnie to wszystko wyglądało, także  dzieci mogły miło spędzić te ferie zimowe; 

- już musimy przygotowywać się do arkuszy ocen na rok szkolny 2020/2021 i tutaj będzie 

dalsze łączenie klas od września, z Panią Sekretarz Panią Beatka oraz z Dyrektorami szkół 

będziemy ustalać; 

- na razie w Ośrodku Pomocy Społecznej pilotażowe są Centra Usług Społecznych, ale w 

niedługim czasie będzie to obowiązkowe w związku z tym, żeby utworzyć takie Centrum 

Usług Społecznych musimy się temu przyjrzeć, żeby w przyszłości już ono u nas 

funkcjonowało; 

- jeśli chodzi o oświetlenie Chludnie przybudówka to z Panem Radnym Markiem będziemy 

rozmawiać  i rozpoczniemy od projektu; 
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- zakupy strażackie 2020 dla jednostki, jeśli się uda maksymalnie ponad 70 000 zł można 

uzyskać, zobaczymy jak to będzie wyglądało; 

- na paliwo, na akcyzę od 3 lutego do 29 lutego można będzie składać dokumenty, proszę 

poinformować mieszkańców, żeby zdążyli złożyć; 

- plan studium uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego gminy Mały Płock zaraz                

Pan Jerzy Duchnowski przedstawi, ze względu że ma tam jeszcze trochę rozliczeń w Urzędzie 

została ta uchwała przesunięta na wcześniejszy punkt. 

Dziękuję. 

 

 

Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – czy są jakieś interpelację lub zapytania 

radnych? 

Pani Barbara Grużewska – sołtys wsi Cwaliny Małe – ja chciałabym o coś zapytać. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – Pani Basiu jeśli mogę, to są 

interpelacje i zapytania radnych, ale dobrze proszę bardzo.  

Pani Barbara Grużewska – sołtys wsi Cwaliny Małe – ja chciałabym zapytać o te panele 

słoneczne, te 70 % to ja muszę mieć, czy gmina? Była mowa, że 30 % mieszkaniec.  

Pan Józef Dymerski Wójt Gminy – Basiu my jesteśmy tylko pośrednikami, ale te pieniądze 

będą u nas i jak wy już wszystko zrealizujecie, przyjdziecie do nas, rachunki przyniesiecie              

i zwrócimy.  

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – proszę państwa na tym spotkaniu była mowa o 

tym, że gmina jest tylko i wyłącznie pośrednikiem, 30% stanowi państwa wkład własny,                       

70 % natomiast będzie dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego. To dofinansowanie z 

Urzędu Marszałkowskiego będzie po zrealizowaniu całości inwestycji, czyli państwo 

wpłacacie na samym początku wykonawcy 100 %, całość płacicie wykonawcy, macie fakturę, 

macie protokół odbioru i to co będzie określone w umowie. I z tymi dokumentami 

przychodzicie do nas do urzędu, my jako pośrednik po sprawdzeniu czy wszystko się zgadza 

zwracamy państwu na wskazany rachunek 70 % kosztów inwestycji, te 70 % które 

dostaniemy z Urzędu Marszałkowskiego, ale najpierw musicie państwo ponieść całe 100 % 

kosztów. Proszę państwa jeżeli ktoś jest zainteresowany tym projektem to proszę przyjść do 
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nas do urzędu, na pewno w tym projekcie już na chwilę obecną uczestniczyć nie będziecie 

mogli, ale my umówiliśmy się z tym przedsiębiorcą w ten sposób, że będziemy wpisywać 

osoby na listę rezerwową i jak będzie w przyszłości jakiś projekt i będziecie państwo chętni 

uczestniczyć  w tym projekcie to z tej listy rezerwowej będziecie. Proszę państwa z tego co ja 

wiem, to w ostatnich dniach Urząd Marszałkowski poinformował nas o takiej zmianie, że 

teraz sprawa będzie wyglądała w ten sposób, że jeżeli będzie dana osoba wpisana w projekcie 

i ona z jakichś powodów nam zrezygnuje, to my nie będziemy szukać drugiej osoby tylko po 

prostu będziemy przeliczać projekt, 70 % wtedy będzie od tej kwoty, która pominie daną 

osobę. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – czyli na chwilę obecną lista już 

jest zamknięta, tak? 

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – tak, na chwilę obecną tak, bo my musieliśmy już 

zgłosić temu panu, który pisze projekt. Może się zdarzyć taka sytuacja, że powiedzmy będzie 

tylko zmiana imienia i nazwiska, parametry będą takie same, to ja nie wiem jak do tego Urząd 

Marszałkowski podejdzie, jak my zadzwonimy, czy zechce przyjąć takiego interesanta, 

żebyśmy my go wciągnęli na listę, czy to będzie w taki sposób jak powiedziałam, bo przy 

każdej rezygnacji my musimy przeliczać wskaźniki.  

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mały Płock. 

Projekt Uchwały omówił Pan Jerzy Duchnowski – Inspektor Urzędu Gminy w Małym 

Płocku. Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i 

był przez nie analizowany. Pan Jerzy Duchnowski – Inspektor Urzędu Gminy -  zmiana 

studium będzie dotyczyła zlokalizowania żwirowni kopalni żwiru i piasku w miejscowości 

Mściwuje przy drodze powiatowej Mały Płock Kąty w bezpośrednim sąsiedztwie wierzy 

radarowej. Powierzchnia obejmie 1, 7629 ha, roczne wydobycie 20 000 m3. Zbilansowane 

zasoby na tej powierzchni wynoszą 752 tysiące ton. Ta zmiana jest na wniosek przedsiębiorcy 

z Łomży. Wszystkie koszty pomiaru ponosi inwestor czyli zainteresowany. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mały Płock. 
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Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mały 

Płock. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mały Płock.- została 

podjęta. 

Uchwała nr XX/99/20 w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mały Płock. - stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

  

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony 

przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schroniska dla bezdomnych zwierząt, 

grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                 

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – obowiązek zapobiegania bezdomności zwierząt, 

zapewnienia opieki zwierzętom bezdomnym i wyłapywanie zwierząt bezdomnych zgodnie z 

ustawą o ochronie zwierząt należy do zadań własnych gminy. Działając w oparciu o przepisy 

ustawy o ochronie zwierząt, przepisy o utrzymaniu porządku i czystości w gminie konkretnie 

art. 7 ust. 3 ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach na Radzie Gminy spoczywa 

obowiązek podjęcia, określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający 

się na terenie gminy o realizację tego zadania i stąd też konieczność podjęcia takiej uchwały.  

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie 

powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schroniska dla 

bezdomnych zwierząt, grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części.                            

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 



10 

 

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie 

powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 

schroniska dla bezdomnych zwierząt, grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich 

części.– stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie określenia wymagań, jakie powinien 

spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w 

zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schroniska dla bezdomnych 

zwierząt, grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. - została podjęta. 

Uchwała nr XX/100/20 w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełnić 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w 

zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schroniska dla bezdomnych 

zwierząt, grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części.- stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający 

się o zezwolenie na opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości 

ciekłych. 

Projekt Uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany. 

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – działając na podstawie przepisów ustawy o 

samorządzie gminnym, ustawy o utrzymaniu czystości i porządku i Rozporządzenie Ministra 

Środowiska w sprawie szczegółowego sposobu określenia wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych Rada Gminy w drodze uchwały określa 

wymagania dla takiego przedsiębiorcy i stąd też jest konieczność podjęcia takiej uchwały.  

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien 

spełnić przedsiębiorca ubiegający się o zezwolenie na opróżnianie zbiorników 

bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych. 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 5 dot. podjęcia uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien 

spełnić przedsiębiorca ubiegający się o zezwolenie na opróżnianie zbiorników 

bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych.– stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie wymagań, jakie powinien spełnić 

przedsiębiorca ubiegający się o zezwolenie na opróżnianie zbiorników bezodpływowych i 

transport nieczystości ciekłych.- została podjęta. 

Uchwała nr X X/101/20 w sprawie wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca 

ubiegający się o zezwolenie na opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport 

nieczystości ciekłych.- stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków                               

i klubów dziecięcych. 

Projekt uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został omówiony przez Panią Beatę Muniak na Komisjach i był przez nie 

analizowany.  

 Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – zgodnie z przepisami ustawy o opiece nad 

dziećmi do lat 3 prowadzenie żłobka lub klubu dziecięcego wymaga wpisu do rejestru. 

Rejestr prowadzi Wójt właściwy ze względu na miejsce położenia żłobka lub klubu 

dziecięcego, wpis do takiego rejestru podlega opłacie która stanowi dochód własny gminy. 

Przepisy tego artykułu stanowią, że maksymalna opłata za wpis do rejestru nie może być 

wyższa niż 1 000 zł, stąd też żeby na terenie mogły działać takie żłobki bądź kluby dziecięce, 

nie mamy tego teraz w obecnej chwili, musimy ustalić opłatę za wpis do rejestru i dlatego też 

konieczność podjęcia takiej uchwały. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty 

za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 

Głosowanie imienne Nr 6 dot. podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 

wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych.– stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis 

do rejestru żłobków i klubów dziecięcych.- została podjęta. 

Uchwała nr XX/102/20 w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków                               

i klubów dziecięcych.- stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego z Miastem Kolno. 

Projekt uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy.  Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Beatę Muniak  na Komisjach i był 

przez nie analizowany. Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy- na podstawie art. 60 a 

ustawy o opiece nad dziećmi do lat 3, który mówi o tym, że gminy, powiaty i województwa 

mogą zawierać porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki zapewnianej w żłobku, 

klubie dziecięcym lub przez dziennego opiekuna dzieciom z terenu gminy, powiatu lub 

województwa. Konieczność podjęcia takiej uchwały wynika z faktu iż jedno dziecko będące 

mieszkańcem nasze gminy uczęszcza do Niepublicznego żłobka w Kolnie „Bajkowy świat 

twojego malucha”. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia międzygminnego z Miastem Kolno. 

 

Głosowanie imienne Nr 7 dot. podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego z Miastem Kolno.– stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego z Miastem Kolno.- została podjęta. 

Uchwała nr XX/103/20 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego z Miastem Kolno.- stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Mały 

Płock na 2020 rok. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został omówiony przez Panią Beatę Muniak na Komisjach i był przez nie 

analizowany. Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – na podstawie przepisów ustawy o 

samorządzie gminnym jak również odpowiednich przepisów Statutu gminy Mały Płock Rada 

Gminy do końca stycznia jest zobowiązana uchwalić ramowy plan swojej pracy.                      

Macie państwo taki plan pracy przedstawiony na poszczególne kwartały, z tym, że w każdej 

chwili możecie państwo ten plan dostosować do swoich potrzeb, coś zmienić, coś wnieść 

nowego.  

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie uchwalenia ramowego 

planu pracy Rady Gminy Mały Płock na 2020 rok. 

 Głosowanie imienne Nr 8 dot. podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu 

pracy Rady Gminy Mały Płock na 2020 rok.– stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała  w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy 

Rady Gminy Mały Płock na 2020 rok. - została podjęta. 

Uchwała nr XX/104/20 w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Mały 

Płock na 2020 rok. - stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy                                     

Mały Płock na 2020 rok. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został omówiony przez Panią Beatę Muniak na Komisjach i był przez nie 

analizowany. Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – na podstawie odpowiednich 

przepisów ustawy o samorządzie gminnym i przepisów Statutu Gminy Mały Płock Rada 

Gminy jest zobowiązana przyjąć plany pracy stałych komisji rady gminy. Macie państwo w 

załącznikach plany pracy stałych komisji i podobnie jak w poprzedniej uchwale możecie 

państwo te plany według swoich potrzeb i działania modyfikować.  

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy 

stałych komisji Rady Gminy Mały Płock na 2020 rok. 

Głosowanie imienne Nr 9 dot. podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy 

stałych komisji Rady Gminy Mały Płock na 2020 rok. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 

komisji Rady Gminy Mały Płock na 2020 rok. 

Uchwała nr XX/105/20 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy                                     

Mały Płock na 2020 rok - stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 13 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji i zapytań radnych.  
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Ad. 14 

Wolne wnioski. 

Pani Barbara Grużewska – sołtys wsi Cwaliny Małe – chciałam zgłosić do powiatu krzaki 

między Mściwujami  a Cwalinami, tam zarosło.  

Pan Józef Dymerski Wójt Gminy – jeszcze raz przypominam o akcyzie, żeby brać rachunki, 

w lutym przynosić. CPN między Zalesiem a Małym Płockiem prawdopodobnie drugi 

przedsiębiorca to nabył, nie wiem od kiedy oni zaczną funkcjonować, pojawił się drugi 

przedsiębiorca także myślę, że będzie to dalej czynne. Jeżeli chodzi o wnioski sołeckie, jeżeli 

macie państwo zamiary zmiany to proszę do nas przychodzić i zmieniać, bo jeżeli my już 

załóżmy będziemy ogłaszać przetargi na kostkę czy na inne rzeczy, które tam 

powstawialiście, to później nie będzie można tego zrobić. Macie czas do października te 

zmiany nanieść, także przypominam, że jeżeli byście coś chcieli zmieniać to zachęcam do 

tego. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – w związku z tym, że mamy tutaj u 

nas Pana Janka Lutrzykowskiego naszego Radnego Powiatowego, myślę, że powie nam kilka 

słów na temat planów inwestycyjnych powiatu na naszym terenie m. in.: drogi na Chludniach, 

z Rogienic do Kołak. 

Pan Jan Lutrzykowski – Radny Powiatu Kolneńskiego - jak państwo wiedzą złożyliśmy 

wniosek na pięć dróg do Wojewody o dofinansowanie i okazuje się, że te wszystkie drogi, 

które zostały złożone są ujęte w programie Wojewody do dofinansowania. Nas jako gminę 

interesuje droga, która została złożona przez Powiat jest to droga na ternie Włodki Chludnie, 

jest to odcinek około kilometra, tj. 1 km 200 m i ona jest złożona i otrzymała akceptację 

Wojewody. Czekamy tylko na potwierdzenie tego, czekamy na decyzję Premiera, który te 

wszystkie decyzje Wojewody już zaakceptuje. Jest to bardzo kosztowna droga, gdyż jest to 

odcinek kilometra, a koszt tej drogi wynosi 1 700 000 zł, także jak państwo wiedzą kilometr 

drogi pięciometrowej tj. około 1 000 000, natomiast dlatego, że ta droga jest przez wieś i są 

potrzebne zjazdy będzie to bardzo drogo. Jeżeli chodzi o następne plany to myślę, że tutaj 

szczególnie interesuje was fakt budowy dróg. Myśmy zrobili projekt drogi jeśli chodzi o 

Kołaki Rogienice, tam była 3,5 metrowa w planie, natomiast mieszkańcy tych wsi nie 

zgodzili się, gdyby ta droga była zgłoszona do Wojewody ona byłaby robiona, natomiast teraz 

proszę państwa trzeba tą drogę przeprojektować i są to dodatkowe koszty.                                   

Ja powiem tak, ja jestem zwolennikiem, żeby budować drogę Mały Płock Kąty, jest to 

odcinek 6 km i gdy znajdą się pieniądze na tą drogę, myślę, że inne drogi zostaną odsunięte 



16 

 

na plan dalszy. Dlatego, że zaczynamy projektować tą drogę tutaj na tym odcinku Mały Płock 

Kąty jest to odcinek około 6 km, i gdyby udało się wybudować ja w tej kadencji będzie to 

jednak jakaś pamiątka i poprawi bezpieczeństwo jazdy na tym odcinku, bo wiemy, że ta droga 

jest naprawdę w kiepskim stanie. Więc powiem tak, że i inne drogi są w złym stanie np., 

droga na Chludnie też jest kiepska, także tutaj nie ma środków żeby je zbudować bardzo 

szybko. Natomiast ta droga tutaj na Kąty chociażby z tego względu, że tam jest wybudowany 

radar i jest to infrastruktura rządowa, jeżeli chodzi o ten radar, mamy nadzieję, że 

dofinansowanie w budowie tej drogi będzie w pierwszej kolejności przez Wojewodę, bo 

mamy zapewnienie Prezesa Polskiej Agencji Żeglugi Powietrznej, że on wystąpi do 

Wojewody z pismem, żeby wesprzeć nas w tych działaniach. Jeżeli chodzi o remonty dróg, bo 

to też państwa  interesuje, tutaj Pani Barbara mówi o tych krzakach, ja zgłoszę wszystkie te 

drogi które mi tutaj podacie, wy tutaj się do mnie zgłosicie ja zapiszę i wszystkie te wasze 

uwagi przekaże Dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg. Prosił bym również, żeby takie 

małe sprawy, które dotyczą bezpieczeństwa dróg bezpośrednio zgłaszać do Pana Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych i on będzie podejmował te działania szybciej, bo tutaj nie zawsze 

jest kontakt i możliwość przekazania tej wiedzy, którą powiedzmy tutaj zdobywamy. 

Natomiast jeżeli chodzi o remonty, powiem państwu w co myśmy zainwestowali: kupiliśmy 

głowicę do wycinania krzaków, która będzie zamontowana do ciągnika i będzie łatwiej, bo 

ona jest na długim ramieniu i te krzaki są wycinane częściowo, to jest jedna pozycja, następną 

pozycją jest nowy ciągnik kupiony za 320 000 z, który też będzie użytkowany dlatego, że ten 

sprzęt w Powiatowym Zarządzie Dróg jest już trochę starawy i staramy się doinwestować ten 

sprzęt, żeby te prace drogowe postępowały szybciej. Zakup głowicy do pogłębiania rowów to 

również się wiąże z remontami dróg, kupiliśmy również za 300 000 zł remonter jest to taki 

sprzęt który przypina się do ciągnika i na tym te reporterze jest dwie trakcie żwiru, jest 

również podgrzewany tam asfalt i to będzie przyśpieszało nasze działania. Jak wicie teraz jest 

okres zimowy i podgrzewanie tego asfaltu i kładzenie go mijało by się z celem, natomiast na 

wiosnę pójdą sprzęty które będą remontowały nawierzchnię dróg powiatowych w całym 

powiecie. Jeszcze jedna rzecz na którą chciałbym zwrócić uwagę, że mamy w powiecie                

300 km dróg i są te opóźnienia, jak wiecie jest nas w powicie 15 radnych i każdy z tych                 

15 radnych, tak jak tutaj powiedzmy państwa dzisiaj jest 14 i każdy z nas chce jakieś środki 

pozyskać dla swojej gminy. Ja myślę, że jeżeli chodzi o nas o mnie i o Radka Borawskiego 

jesteśmy zawsze otwarci i zawsze będziemy się starali, żeby te środki jak największym 

stopniu były skierowane tutaj na naszą gminę. Jeżeli są jakieś pytania to bardzo proszę 

postaram się na nie odpowiedzieć.  
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Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – chciałbym zapytać, czy Prezes 

Polskiej Agencji i Żeglugi Powietrznej oprócz pisma popierającego nasze starania obiecał 

nam jeszcze jakieś pieniądze na dofinansowanie tej inwestycji? 

Pan Jan Lutrzykowski – Radny Powiatu Kolneńskiego – Panie Przewodniczący ja byłem 

razem z Panem Starostą u Pana Prezesa także oni nie mają środków, mają środki jedynie na 

budowę tej infrastruktury takiej jaki radary itd. Mamy tą obietnicę, że Prezes wystąpi z 

pismem do Wojewody, bo wiecie, że jest to infrastruktura rządowa jak gdyby i 

bezpieczeństwa państwa dlatego myślę, że tutaj samo wystąpienie do Wojewody, myślę że 

Wojewoda przesunie na to środki. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – proszę państwa w ramach uzupełnienia, widzicie, 

powiatom w tamtym roku jeszcze 15 000 000 na drogi zostało, w Urzędzie Wojewódzkim  

przesunęli to na drogi krajowe. Z tym, że powiatów jest 16, a gmin jest ponad 112 i wszystkie 

gminy składają. Widzicie u nas dostaliśmy na jedną drogę, a teraz starostwo się postarało i 

dostało na wszystkie, także to jest różnica, żebyśmy my dostali na 5 dróg, to byśmy się 

cieszyli, ale różnica w ilości składanych wniosków jest ogromna, gminy składają trzy razy 

tyle. Myślę, że jeszcze w tej kadencji to co zaplanowaliśmy to zrobimy, także dziękujemy 

Panie Janku za te starania i myślę, że jeszcze ta droga Kołaki Strumienie, Rogienice może 

pieniądze się znajdą i przejdzie jeszcze w tej kadencji. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – to, że ta droga z Rogienic do 

Kołak będzie 5 metrowa, myślę, że wszyscy, którzy będą po niej jeździli to będą chwalili 

decyzję Starosty o poszerzeniu z drogi 3,5 na 5 metrową. Koszty są większe, wiadomo, ale 

przy gabarytach sprzętu, które poruszają się teraz po drogach , to naprawdę drogi 3,5 metrowe 

one były dobre kiedyś, dostateczne są dzisiaj ale to wiadomo w jakim kierunku idą sprzęty, 

ciągniki, auta są większe, potrzebują większej powierzchni. 

Pan Jan Lutrzykowski – Radny Powiatu Kolneńskiego – ja rozumiem Pana 

Przewodniczącego intencje i myślę, że Pan Starosta podjął decyzję taką jaką państwo 

chcieliście, w związku z tym, przeprojektowanie tej drogi i natomiast budowa będzie 

odciągnięta w czasie. Gdyby była robiona 3,5 metrowa, ta droga byłaby już w tym roku 

zrobiona, z tego co wiem. Natomiast ta droga zostanie i będzie realizowana 5 metrowa, z tym, 

że to będzie później zrobione. Dlatego, że wszystkie nasze drogi powiatowe, które były 

złożone do Wojewody otrzymały dofinansowanie, w związku z tym nie byłoby przeszkód, 

żeby ta droga wówczas weszła do budżetu powiatu i żeby była teraz robiona, dlatego o tym 

mówię. 
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Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – miejmy nadzieję, że w przyszłym 

roku będzie ponowny nabór. Drodzy państwo przypominam jeszcze o balu charytatywnym, 

który organizuje Szkoła Podstawowa w Małym Płocku, odbędzie się 15 lutego w sobotę, 

zapraszamy wszystkich, ograniczona ilość miejsc, na ogłoszeniach są numery kontaktowe.  

 

Ad. 15 

Zakończenie obrad  

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady XX Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

Beata Muniak                                                                                       Jarosław Gałązka 


